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Sinds drie jaar is Ger Wouters wet-
houder voor de SP, waarbij hij on-
der meer verantwoordelijk is voor 
de zorg en het armoedebeleid. Hij 
vindt Boxtel een sociale gemeente. 
We blikken samen met hem in de 
toekomst.

Hoezo is Boxtel een  
sociale gemeente?
‘We hebben het NIBUD onderzoek 
laten doen naar de effecten van ons 
minimabeleid en daar komt Boxtel 
goed uit. Uiteraard kan het nog beter.  
Zo moeten we proberen om mensen 
aan het werk te krijgen en te houden. 
Versterken van het buurtgevoel is ook 
heel belangrijk. Daarom hebben we in 
de Adrianastraat en omgeving samen 
met Sint Joseph mensen actief betrok-
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ken bij het onderhoud van hun huizen.
Ook de kleinere dingen mogen we niet 
vergeten. Daarom hebben we het initia-
tief gesteund om een Alzheimercafé op 
te zetten.’

Geef eens enkele voorbeelden op  
het gebied van armoedebeleid.
‘Ruim 20 organisaties nemen deel 
aan het Netwerk Armoedebestrijding. 
Hoofddoel is het steunen van kinderen 
die in armoede opgroeien. Er is veel 
geïnvesteerd om te voorkomen dat die 
kinderen sociaal uitgesloten worden. 
Onder meer door het opzetten van pro-
jecten op alle basisscholen. Ook zien 
we een duidelijke toename van aanvra-
gen voor inkomensondersteuning, ter-
wijl Boxtel al een hoog percentage van 
de doelgroep wist te bereiken. Dit jaar 

SP beStuurt 
een SoCIAle 
gemeente boxtel

wordt er ook geen verschil meer ge-
maakt in aanvragen voor de langdurig-
heidstoeslag. Zowel mensen met een 
uitkering als zij die een laag loon heb-
ben, komen daar voor in aanmerking.’

Wordt de Wmo in Boxtel op een  
sociale manier uitgevoerd?
‘Ik zal de laatste zijn om daar nee op 
te zeggen. Uit klanttevredenheidson-
derzoeken blijkt dat de mensen die 
afhankelijk zijn van Wmo-voorzieningen 
tevreden zijn. En wat wij in Boxtel doen 
met de organisatie van onze cliën-
tendagen is redelijk bijzonder. Ik ken 
niet veel andere gemeenten waar het 
gemeentebestuur samen met de Wmo-
Adviesraad rechtstreeks in gesprek 
gaat met de mensen uit de doelgroep. 
Om vervolgens ook iets te doen met 



wat we daar van de mensen horen. 
Op de Wmo-cliëntendag van vorig 
jaar was de belangrijkste klacht dat de 
stoepen en paden slecht zijn. Wij heb-
ben toen geld gezocht en een plan van 
aanpak gemaakt. Zo konden we in ok-
tober beginnen met het beter begaan-
baar maken van stoepen en paden. 
Zodat ook mensen die wat slechter ter 
been zijn naar buiten kunnen.  
Als het weer meewerkt wordt dit plan 
van aanpak nog voor januari afgewerkt. 
Zo hoort het. Ik ben er trots op dat wij 
zo met klachten kunnen omgaan. 
Leuk is ook om te vermelden dat we  
bij meer dan 800 gezinnen een bloeme-
tje bezorgd hebben als dank van  
het gemeentebestuur voor de zorg die 
men een ander biedt. Daardoor heeft 
het Steunpunt Mantelzorg van Delta 
haar adressenbestand flink kunnen 
uitbreiden.’

Zijn Boxtelse buurten/wijken  
leefbaarder geworden?
‘Uit onderzoek blijkt dat de inwoners 
van Boxtel tevreden zijn over hun 
woon- en leefomgeving. We hopen 
dat het nog beter wordt met het speel-
ruimteplan, met het maken van meer 
ontmoetingsplekjes en met het verbe-
teren van de voet- en wandelpaden. 

Daarnaast komt er een plan voor de 
gemeenschapshuizen. We willen vooral 
de ontmoetingsfunctie van de gemeen-
schapshuizen versterken. Dat is goed 
voor de sociale cohesie in onze wijken 
en ons dorp.’

Welke zaken moeten er  
de komende periode nog  
aangepakt worden?
‘Als je alleen al kijkt naar waar ik  
verantwoordelijk voor ben, zijn dat er 
heel veel. Nog dit jaar proberen we 
samen met provincie, Arriva en de 
chauffeursvereniging te komen tot extra 
verbindingsroutes van de buurtbussen 
tussen de Boxtelse wijken. Als alles 
meezit, kan dit eind december ingaan 
in de nieuwe dienstregeling. 
Verder hoop ik dat we in 2010 kunnen 
beginnen met de uitvoering van de 
wijkontwikkelingsplannen voor Oost  
en Selissenwal en dat we in Liempde 
en Lennisheuvel goed uitvoerbare 
dorpsontwikkelingsplannen kunnen 
vaststellen. 
Met het Platform Integratie is af- 
gesproken om het ontmoeten van 
elkaar centraal te stellen. We moeten 
immers voorkomen dat mensen tegen 
elkaar uitgespeeld worden. 
De gemeente steunt de Heemkunde-

vereniging in haar onderzoek naar de 
kerkheuvel bij de Sint Petruskerk. Met 
het erfgoedbeleid van de gemeente-
raad zetten we Boxtel steeds beter op 
de kaart. Tenslotte heb ik grote ver-
wachtingen van het project dat  
we gaan opzetten met Delta en de 
Alzheimervereniging om het ‘niet- 
pluis-gevoel’ van ouderen te herkennen 
en er iets aan te doen. U hoort daar 
nog meer van.’ •

Ger Wouters, wethouder voor de SP

Is het goed dat de SP een wethouder heeft geleverd?
 nee   ja   geen mening

Heeft die SP-deelname iets voor de mensen opgeleverd? 
 niets   weinig   redelijk   veel   geen mening

Hoe heeft wethouder Ger Wouters (SP) het volgens u gedaan?
 slecht   matig   redelijk   goed   geen mening

Moet de SP in de volgende periode weer een wethouder leveren?
 nee   ja   geen mening

SP In ACtIe 

enquête

Het Jong Talent Podium van Popgefokt werd ook dit 
jaar gesponsord door de SP omdat muzikale jongeren 
hun talenten moeten kunnen ontplooien. Ook in Boxtel 
werden veel handtekeningen opgehaald om de AOW-
leeftijd op 65 te houden. Regelmatig verspreiden SP-
vrijwilligers vele duizenden ZO-kranten, OuderenNU-
kranten en de bedrijvenkrant Solidair.

We zijn benieuwd hoe de bewoners 
van Boxtel onze deelname aan het 
gemeentebestuur waarderen.  
We verzoeken u dan ook om onder-
staande vragen te beantwoorden.

U kunt dit strookje inleveren bij onder-
staande adressen: Breukelsestraat 126, 
Sint Jorisstraat 18, Huijgensstraat 57, 
Hoogheem 116, Meierijstraat 19,  
Kleine Beemd 61, Lennisheuvel 2a, 
Smidsepad 37 



Eric van den Broek, fractievoorzitter van de SP in de gemeenteraad, stelt 
dat de bestuursverantwoordelijkheid die de SP heeft genomen door een 
wethouder te leveren goed is bevallen en concrete resultaten voor de  
Boxtelse gemeenschap heeft opgeleverd.

Kun je daar enkele voorbeelden  
van geven?
‘Allereerst een sterk verbeterd armoe-
debeleid en een sociale uitvoering van 
de Wmo, waardoor ook kwetsbare 
groepen op een volwaardige manier 
kunnen deelnemen aan de samen-
leving. Verder is de leefbaarheid van 
een aantal buurten verbeterd. Op 
initiatief van de SP komen er nu ein-
delijk concrete maatregelen om de 
laaggeletterdheid terug te dringen. En 
een SP-voorstel voor een beter hon-
denuitlaatbeleid wordt nu grotendeels 
uitgevoerd, zodat de overlast van hon-
denpoep minder kan worden. Ook is 
er meer blauw op straat gekomen door 
de uitbreiding van het aantal buurt-
agenten en boa’s.’

Is de SP door het pluche  
veranderd?
‘Nee, absoluut niet. Sterker nog: in de 
afgelopen drie jaar zijn we meer dan 
ooit de wijken ingegaan en hebben 

‘beStuurlIJKe  
VerAntWoorDelIJKHeID  
leVert reSultAten oP’

Boxtelse bevolking kunnen verstevi-
gen. Daar ben ik best trots op!’

Wat zijn de ambities van de SP in  
de komende jaren?
‘Boxtel moet in onze visie vooral soci-
aal en duurzaam blijven en uitgaan van 
de menselijke maat. In deze crisistijd 
is het belangrijk om de armoedebe-
strijding, vooral in huishoudens met 
kinderen, de sociale uitvoering van 
de Wmo op peil te houden, en ook te 
zorgen voor voldoende stageplekken 
en werkgelegenheid voor jongeren. De 
leefbaarheid van de wijken en kernen 
dient verbeterd te worden. Dat kan 
onder andere door alle wijken 30 km 
zone te maken en vrij te maken van 
doorgaand vrachtverkeer, de trot-
toirs op te knappen en te zorgen voor 
voldoende ontmoetingsplaatsen en 
speelvoorzieningen. De SP wil ook 
probleemjongeren aanpakken. Verder 
dienen er meer betaalbare huur- en 
koopwoningen te komen voor starters 
en senioren en moet Sint Joseph haar 
woningen beter onderhouden. In Oost 
willen we dat de wateroverlast eindelijk 
aangepakt gaat worden. Als het ons 
ligt wordt de Prinses Amaliaschool een 
gemengde school. Ook moet er einde-
lijk een krachtig energiebeleid komen. 
En Boxtel mag best wat gezelliger wor-
den zodat er ook meer toeristen naar 
Boxtel komen: een aantrekkelijker en 
autovrij centrum met verfraaiing van de 
cultuurhistorische as, meer evenemen-
ten en een kleinschalig natuurtheater 
in park Molenwijk. Het is een hele lijst 
dus er is in de komende periode nog 
genoeg voor de SP te doen.’ •

Het bewonerscomité Breukelen voert samen met de SP 
actie om het groot onderhoud van de oude huurwonin-
gen snel uit te voeren en niet te wachten tot na 2012 
zoals Sint Joseph wil.

Na een brief van de SP werden de doelen op het speelveld-
je van de Elzengaard teruggeplaatst zodat de jeugd weer 
kan voetballen. Ook kwam er een hekwerk om de overlast 
te beperken. De afgelopen twee jaar heeft de SP buurt-
enquêtes gehouden in Munsel/In Goede Aarde, Breukelen, 
Stationsbuurt en Hoogheem. De volgende enquête houden 
we op Selissenwal. De SP steunt huurders in De Spinster en 
Beukums die de dupe zijn van verwaarlozing van hun huizen 
door de particuliere verhuurder. In een brief heeft de SP-
fractie de gemeente gevraagd om controle uit te oefenen 
op het herstelplan en om te inventariseren hoe het gesteld 
is met het onderhoud van andere particuliere huurwoningen 

SP In De WIJKen

Eric van den Broek, fractievoorzitter  
voor de SP

we samen met buurtbewoners diverse 
acties gevoerd om de leefbaarheid 
te verbeteren. We zijn niet alleen een 
betrouwbare coalitiepartner gebleken, 
maar hebben ook de band met de 

in Boxtel. Op verzoek van de SP-fractie heeft de gemeente 
een vrijliggend voetpad aangelegd langs de Maastrichtse-
straat richting winkelcentrum Oosterhof. •



U bent al lid van de SP  
voor E 5,- per kwartaal.  
U krijgt dan elke maand ons 
nieuwsmagazine Tribune 
en als nieuw lid krijgt u een 
welkomstgeschenk!  
Lid worden kan heel een-
voudig via www.sp.nl en 
met de bon hiernaast.

Kom De SP 
VerSterKen  
 – WorD lID

MAAK NEDERLAND MENSELIJKER EN SOCIALER

JA, ik word lid van de SP. Ik machtig de SP om per kwartaal 
onderstaand bedrag af te schrijven van mijn rekening. 
Ik ontvang een welkomstgeschenk en bovendien krijg ik elke maand 
het nieuws- en opinieblad De tribune in de bus.

Stuur deze bon naar: 
SP, Antwoordnummer 30542, 3030 WB Rotterdam

U kunt deze machtiging stopzetten met een telefoontje of  
een e-mail aan de SP: (010) 243 55 40, administratie@sp.nl

kwartaalbijdrage  5,– (minimum)  7,50  10, –
  12,50  15,– anders   
   

datum                           handtekening

naam

roepnaam        voorletters m/v

adres

postcode                      plaats

telefoon        geboortedatum 

e-mail        rekeningnummer

Ik wil ook graag lid worden van ROOD (jong in de SP, tot 28 jaar) 
en sta één van mijn kwartaalbijdragen af aan ROOD.
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Het kapitalisme heeft velen voorspoed gebracht, maar we lopen nu keihard op tegen 

de nadelen van het systeem. Hier in Nederland, maar ook wereldwijd.

De SP heeft zich altijd verzet tegen de neoliberale aanpak van meer markt en minder 

overheid: een aanpak die leidt tot verschraling in de publieke sector en verrijking aan 

de top. Maar het kan anders. Het kan beter. Een overheid moet optreden, niet terug-

treden.
Een beter Nederland komt er niet vanzelf. Daar is inzet voor nodig. Die leveren wij, 

elke dag weer, binnen en buiten het parlement. Voor een menselijker en socialer  

Nederland en wereld. Doet u mee?

      Agnes Kant, fractievoorzitter SP 

De SP is de derde partij van het land, en de grootste oppositiepartij in de Tweede 

Kamer. Meer dan anderhalf miljoen mensen steunen onze partij. Dat geeft vertrou wen. 

We werken dan ook keihard aan een menselijker en socialer Nederland. In de Tweede 

Kamer én in de steden en dorpen, samen met de mensen. Omdat wij uw steun daarbij hard 

nodig hebben, vraag ik u om lid te worden! U bent al lid voor 20 euro per jaar. 

U krijgt dan elke maand ons nieuwsblad De Tribune gratis in de bus.

Jan Marijnissen, voorzitter SP


